
Referat f ra ord i nær genera lforsa m I i ng 6/3- 2OL9

Kongehavecentret, Svendsgade L02, Slagelse

Til stede ud over bestyrelsen og medlemmer var Sinds direktør Ole Riisgaard og
regionsformand Per Harvøe.

t. Velkomst af formand:
Formand Nini bød velkommen til fremmødte gæster

Valg af ordstvrer, dirigent og stemmetæller:
Ole blev valgt som ordstyrer og dirigent, stemmetæller blev vi enige om, at
der ikke blev brug for. Vi tog en præsentationsrunde.

Valg af referent:
Susan meldte sig selv.

Godkendelse af dagsorden ;

Ole meddelte at reglerne for indkaldelse til generalforsamling er overholdt.
Der var en kommentar til dagsorden, om at indkomne foreslag underpunkt 9
skal være under punkt 7. Dagsorden blev hermed godkendt.

Ole holdt et indlæg om sind som organisation før vi gik i rigtig i gang med
generalforsamlingen. Ole pointerede meget at Sind er en upartisk
organisation, men at vi gerne måtte stemme personligt til det valg der står for
døren, og også gerne med fokus på psykiatrien. Sundhedsreformen blev også

lige vendt og han havde lidt materiale med, som blev delt ud. Han fortalte
også om forskellige kurser man kan komme på i sind, bisidderordning,
telefonlinien osv. Herefter overgav han ordet til formanden og selve
generalforsamlingen.

Årsberetning ved formanden med efterfølgende debat og eodkendelse:
Nini berettede om hvad der er blevet bedrevet i det år vi har været i gang.

Hun kom også ind på hvor svært det er at få folk ud af hjemmet for at mØde

op til diverse arrangementer. Der har været diverse kurser for at styrke
bestyrelsen i arbejdet, og der har været afholdt nogle

medlemsarrangementer, både for at hilse på vores medlemmer og for at få
nye medlemmer.
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Jimmie forespurgte til om kontakt til kommunen for at få
lokaler, da det har været et af vores problemer. Det har vi ikke,

og han siger at han evt. kan være til hjælp med mange ting, så det vil vi tage
imod.
Per opfordrede til at have kontakt til kommune, for at få indflydelse. Nini får
tilsendt referater for at følge med i hvad der foregår i kommunen.
Jimmie fortæller om workshop den 2713 i glassalen, Rosenkildevej 888, det er
for pårørende, bruger, foreninger osv.

Søs beretter om kurser som frivilligcentret afholder, Søs og Kenneth har
deltaget.

lb fortæller at omkring netværk, kan det være svært da mange er dårlige og

bange for at komme ud. Det er noget vi må arbejde på i den nye periode.

Beretningen blev herefter godkendt.

Reenskab ved kasseren med efterfølgende debat os eodkendelse;
Susan berettede omkring Økonomi, om hvad vi har brugt penge til for at få
medlemmer til at komme til arrangementer og for at få flere medlemmer. Der

var en kommentar omkring af vores post til radiospot. Den var et håb om at
det ville nå bredt ud, så flere fik øje på Sind i Slagelse.

Vores mål er at få flere medlemmer end de 49 der er på nuværende tidspunkt
Jimmie har mange foreslag til hvordan vi måske kan komme ud over
stepperne. Vitager en snak efterfølgende.
Regnskab blev godkendt også af vores revisor Per HarvØe.

Behandling af indkomne foreslas (kan være vedtægtsændrineer af
bestyrelsen):
Der var ingen indkomne foreslag.

Valg af bestvrelsesmedlemmer og suppleanter:
Valg for en et-årige periode.

Ved generalforsamlingen 2018 hvor Slagelse blev oprettet, valgte den

bestyrelse at det kun skulle være for en etårige periode, da ingen havde
nogen videre erfaring med foreningsarbejde. Det blev af misforstået grunde

ikke rettet i vedtægterne de rigtige steder. Der mangler en konsekvens, så §7
stk2, bliver ændret fra 2år til 1år, og det sagde Ole ok til, da hele bestyrelsen
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var enige om at det var det vi var enige om da vi blev valgt.
Det er i skrivne stund gjort. Den næste periode bliver også for
et år.

o Nini genopstiller ikke
. Søs genopstiller - valgt
. Susan genopstiller- valgt
. Tage genopstiller- valgt
. Lisbeth genopstiller ikke
. Kenneth opstiller- valgt
. Elena opstiller- valgt

Dermed kommer der en ny bestyrelse, som konstituerer sig efter mØdet.
Per er genvalgt som vores revisor.

9. Evt. (skalvære formanden i hænde senest 2612-2019) slaeelse@sind.dk
Der er intet under evt.

Dirigenten lukkede generalforsamlingen og ønskede god arbejdslyst.

Tak for god ro og orden.

Konstituering af bestvrelse efter mødet ifølse punkt 8.

Formand - Kenneth Kok

Næstformand - Søs Vinther

Kasserer - Susan Vridsgård

l.suppleant - Tage Vridsgård

2.Suppleant - Elena Engiblomst


